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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 6.  

2024. gada 16. aprīlis.    

Ķekavas sēžu zāle. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 9:15. 

 

Sēdes vadītāja - Sociālo lietu komitejas priekšsēdētāja Ineta Lazda.  

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Elīna Rasnace, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone.  

 

Pašvaldības darbinieki – Nekustamā īpašuma speciālisten Liesma Gorelova, Sociālā darba un 

sociālās palīdzības nodaļa vadītāja Inese Bērziņa, Sociālo pakalpojumu nodaļa vadītāja Inguna 

Smildziņa.  

 

Pašvaldības aģentūra „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” direktors Māris 

Barons.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (A.D.);  

2. PIEBALSOJAMAIS - Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (D.K.);  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un  sociālās 

aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģijas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās  

aprūpes centrs” 

5. 2024. gada darba plāna apstiprināšanu;  

6. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada 

pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu;  

7. Informatīvs - Par ANM mājokļu pielāgošanas pasākumu.  

 

 

Ineta Lazda atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Lazda. Informē, ka ir iesniegusi priekšlikumu par darba kārtības 

papildināšanu ar vienu piebalsojamo jautājumu un jautājumu secības maiņu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas I. Lazda aicina balsot par iesniegto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Lazdas– 

Iekļaut komitejas darba kārtībā PIEBALSOJAMO jautājumumu - Par īres līguma 

pagarināšanu privātpersoni (D.K). un izskatīt to kā Darba kārtības trešo jautājumu, 

 Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

I. Lazda aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Ineta Lazda, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace Indra 

Priede, Inese Jēkabsone), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt 2024. gada 16. aprīļa Sociālo lietu komitejas sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (A.D.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:05) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. Pašvaldībā saņemts 2024.gada 28.marta iesniegums no 

privātpersonas par dzīvojamās telpas īres līguma pagarināšanu.  

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un I. Lazda aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (A.D.), 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1.  
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2. Komitejas atzinums - Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai (D.K.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:05:00) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. Pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu pagarināt īres līgumu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un I. Lazda aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Priekšlikums no Inetas Lazdas– 

Sociālo lietu komitejas atzinums: Pagarināt īres līgumu ar D. K, p.k. _, par dzīvojamo 

platību Gaismas ielā 19 k-9-46, Ķekavā, Ķekavas novadā, uz 2 gadiem no līguma 

noslēgšanas brīža, 

 Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un  sociālās 

aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģijas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:07:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Barons.  Ir izstrādāts Ķekavas novada pašvaldības aģentūras 

“Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģijas 

2024.-2026.gadam projekts. Stratēģijas projekts ir izstrādāts atbilstoši Publisko aģentūru 

likuma prasībām un ir apstiprināms ar domes lēmumu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ineta Lazda, Māris Barons, Elīna Rasnace, Inese Jēkabosne.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Lazda aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un  sociālās 

aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģijas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2.  
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4. Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un  sociālās 

aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģijas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:39:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Barons.  Ir izstrādāts Ķekavas novada pašvaldības aģentūras 

“Ķekavas novada veselības un sociālās  aprūpes centrs” 2024. gada darba plāna projekts. 

Darba plāna projekts ir izstrādāts atbilstoši aģentūras vidēja termiņa darbības stratēģijai un 

budžetam, un ir apstiprināms ar domes lēmumu, kā arī darba plāna projektā ir noteikti gada 

laikā sasniedzamie rezultāti un šo rezultātu sasniegšanai veicamās aktivitātes.  

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ineta Lazda, Māris Barons, Inese Jēkabosne.  

 

Debatē Ineta Lazda.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Lazda aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un  sociālās 

aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģijas 2024.-2026.gadam apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3.  

 

 

 

5. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada 

pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:52:30) 

 

Par jautājumu ziņo Inese Bērziņa.  Ir izstrādāts lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 24.maija 

saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” 

apstiprināšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un I. Lazda aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Lazdas– 

Lūdzu atbalstīt alternatīvo saistošo noteikumu projektu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

I. Lazda aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada 

pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4.  

 

 

6. Informatīvs - Par ANM mājokļu pielāgošanas pasākumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:02:50) 

 

Par jautājumu ziņo Inguna Smildziņa. 5. aprīlī ir sagatavota vērstule Labklājības ministrijai  

par to, ka Ķekavas novada pašvaldība nepiedalīsies projektā un neaizpildīs 3 kvota vietas.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ineta Lazda, Inese Jēkabsone, Inguna Smildziņa. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un I. Lazda aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Priekšlikums no Inetas Lazdas– 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikum 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:26 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Lazda 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


